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Protokoll fört vid U-schacks styrelsemöte 2014-12-14 
 

Närvarande:   Roger Andersson (ordf.), Gert Åkerman, Björn Johansson, André Nilsson, 

                       Urban Lundbäck, Mats Sjödin, Kai Pyhälahti. 

 

§1 Mötets öppnande 

 - Ordförande öppnade mötet och hälsade alla hjärtligt välkomna. 

§2 Val av sekreterare 

- Urban valdes till sekreterare. 

§3 Godkännande av dagordning 

 - Dagordningen godkändes.  

§4 Föregående protokoll 

- Föregående styrelsemötesprotokoll 2014-08-24 godkändes. 

- Restpunkter: 

 Roger och Åke ser över placeringen av våra tillgångar 

 Åke förklarar intäktspost -4384 kr för S4:an resultatrapport 2013. 

 Björn kollar årtal för bildandet av UK MSF. 

§5 Ekonomisk redogörelse 

- Den ekonomiska redogörelsen gicks igenom. 

- Ekonomin är god.  

- 3011 anmälningsavgifter verkar vara felbokfört som intäkt i stället för utgift 

eftersom det troligen rör sig om en faktura från VSK.  Åke kollar. 

- VSK har inte betalt startavgifter för distriktsserien. Mats ser till att det blir 

gjort.  

§6 Skolschackklubbar  

- Inget nytt att rapportera. Punkten stryks från dagordningen fortsättningsvis. 

§7 Tävlings- och lägerkalender 2014/2015 

- Kalendern uppdateras kontinuerligt. Inbjudningar till alla vårens GP-tävlingar 

finns med. 

- Skollag-DM och Minior/Knatte-VM saknas. Mats. 

- Riksfinalen S4an flyttad till 6/6. 

§ 8 Tävlingskommittén (inräknat seniorkommitén) 

- Ungefär oförändrat deltagande i höstens tävlingar jämfört med fjolåret. 

- Uppland har ställt in sitt GP och tävlingen Tegelstöten som skulle ingått i vårt 

GP. Mats och Urban jobbar på att fixa en ersättningstävling. 

- Distriktsserien fungerar bra inklusive resultatinmatning i SSF:s system för 

allsvenskan. 

- Hittills har det inte blivit någon vuxenklass i GP-tävlingarna. Till nästa år bör 

klassen tas med i anmälningsformulär eller så utvidgas högstadiet till att bli H+. 

§9 Schackfyrankommittén. 

- Västeråskvalen S4an har hållits under v.47 med deltagande av 38 klasser och 

829 spelare vilket är något under fjolårets rekordsiffra men fortfarande mycket 

bra. 

Totalt i länet har hittills 1015 fjärdeklassare deltagit i kvaltävlingar. I KAK-

området kommer man att köra final direkt i januari med 13 deltagande klasser. 

Björn skickar deltagarsiffror till Kent Vänman efter tävlingarna. 

Virsbo räknar med att ha en kvaltävling. Förutsättningarna är goda för ett totalt 

deltagande från länet som är större än fjolårets 1121. 



2 

 

- Mötet beslöt att Västerås Schackklubb får ett bidrag från U-Schack på 4000 kr 

för hyra av bord vid Västeråsfinalen av Schackfyran 20150207. VSK (Mats) 

skickar faktura till U-Schack 

§10 Utbildningskommittén. 

- Höstlovslägret lockade 32 barn och där var 7-8 ledare. 

- Även i år vill SSF att vi anordnar ett riksläger för mellansverige. 

I fjol hölls detta i VSK:s regi och gick med lite förlust men var uppskattat. 

Mötet beslöt att lägret körs i U-Schacks regi denna gång och även nu i Finnåker. 

Lägret kommer att hållas helgen före midsommar. André är ansvarig. 

Möjligheten att ha ledarutbildning med deltagande från tre kommuner 

undersöks. 

§11 Övriga frågor. 

- Mötet beslöt att bidrag enligt fastställd nivå utgår för resekostnader i samband 

med lagmatcher då man representerar distriktet. Ett villkor för ersättning är att 

man tar minst tre barn i sin bil om sådant underlag finns. Utbetalning görs 

endast mot inskickad reseräkning till U-Schack. 

Ersättningsnivån fastställdes till 18.50 kr/mil tillsvidare. 

- Kai och André rapporterade från MUCF:s (fd Ungdomsstyrelsen) 

rikskonferens med temat ”Ungas fritid och organisering”. Landstinget erbjöd 

ekonomiskt stöd för fem deltagare från ungdomsorganisationer från 

Västmanland. Eftersom vi var de enda som anmält intresse(!) fick både Kai och 

André åka. Emma Rydell från landstinget var med på resan och det var en 

värdefull kontakt att knyta. 

- SSF kommer hösten 2015 att starta ett pilotprojekt för att stärka det lokala 

utvecklingsarbetet. Om intresse finns kommer två regioninstruktörer att anställas 

med huvudsyftet att stödja befintliga skolschackklubbar och bilda nya. SSF 

bidrar med 100000 kr per instruktör och tar arbetsgivaransvar medan 

distriktet/regionen tar resten av kostnaderna för tjänsten lämpligen i form av 

projektbidrag.  

Projekttiden är två år. 

Mötet ställde sig positivt till att U-Schack skulle söka en instruktörstjänst kanske 

i samarbete med några övriga närliggande distrikt under förutsättning att lämplig 

kandidat finns. 

Alla fick i uppdrag att fundera på lämplig kandidat att föreslå. Roger skickar ut 

en förfrågan i slutet av vecka 2 till var och efterfrågar namnförslag. 

Ansökningstiden går ut 31 januari. 

- Roger meddelade att vi beviljats fortsatt befrielse från skyldighet att lämna 

inkomstdeklaration för perioden 2014-2018. 

§12 Mötets avslutande och beslut om nytt möte. 

Mötet avslutades och det beslutades att nästa styrelsemöte hålls den 3 maj 2015 i 

VSK:s klubblokal Källgatan 9A klockan 17.00. Roger kallar. 

 

 

 

 

 …………………………..   …………………………. 

 Vid Pennan    Ordförande 

 Urban Lundbäck   Roger Andersson 


